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Přítomni: Šelep, Nechanský, Mečíř, Hájek, Kubát    

 
 

Rada města 
 

- Projednala návrh účetní paní Dany Bobiakové na provedení korekce vnitřní „Směrnice 

k vedení pokladny“. Návrh vychází z doporučení krajského auditora. Konkrétně jde o změnu 

denního limitu pokladny ze současných 20 tis. Kč na 50 tis. Kč. 

* Usnesení: Rada s navrženou korekcí vnitřní „Směrnice k vedení pokladny“ souhlasí. 

- Vzala na vědomí informaci starosty města o nabídce firmy SKS Jablonec nad Nisou, týkající se 

sběru, svozu a využití biologicky rozložitelných odpadů. Firma hodlá o tuto službu rozšířit svou 

působnost, pokud o to bude ze strany zákazníků zájem. Podrobněji hodlá záměr představit při 

osobním jednání. 

- Projednala dopis supervizora správy objektů Českých radiokomunikací, a.s. Praha související 

s nabytím účinnosti tzv. nového občanského zákoníku. V dopise upozorňuje na nedotknutelnost 

práv Českých radiokomunikací a.s. k televiznímu převaděči v Jablonci nad Jizerou na vrchu 

Kamenec (stožár+obslužný domek) i po vejití v platnost nového občanského zákoníku, byť se 

tento televizní převaděč se zázemím nachází na pozemku ve vlastnictví města Jablonec nad 

Jizerou. 

* Usnesení: Rada nezpochybňuje vlastnická práva Českých radiokomunikací, a.s. k TV 

převaděči. Město Jablonec nad Jizerou také vždy jejich přítomnost a podnikání na svém 

pozemku bez dalšího strpělo a tak tomu bude i nadále. Rada však zároveň poukazuje na krajně 

nevstřícné jednání Českých radiokomunikací s městem, když před několika lety žádalo o 

souhlas s umístěním antény svého TV opakovače na stožár Českých radiokomunikací v zájmu 

zajištění pokrytí města dostatečně kvalitním TV signálem. Rada pověřuje starostu města 

v tomto smyslu panu supervizorovi odpovědět. 

- Projednala petici podanou dne 12.12.2013 panem Milošem Kazdou, kterou spolupodepsalo 

dalších 128 občanů města Jablonec nad Jizerou. Znění petice je následující: „Touto peticí 

vyslovuji nesouhlas s provedenou opravou a úpravou hodin instalovaných na kostele sv. 

Prokopa. Především se jedná o zhoršenou čitelnost, nevhodné grafické a barevné provedení. 

Jako občan města Jablonec nad Jizerou se cítím touto prokazatelně nepovedenou opravou 

uvedených hodin a vynaložením finančních nákladů na jejich opravu z rozpočtu Městského 

úřadu v Jablonci nad Jizerou poškozen. Žádám o nápravu výše uvedeného“. 

Rada dobře rozumí nespokojenosti spoluobčanů, velmi zhoršená čitelnost nově 

instalovaných ciferníků je zcela evidentní a musí být řešena. Rada však poukazuje i na fakt, že 

renovace teprve probíhá. Formulace v petici uvedené proto nejsou na místě. Zakázka doposud 

nebyla dokončena a městu předána – nelze tedy (ještě) hovořit o nepovedené opravě hodin. 

Zakázka nebyla uhrazena – nelze tedy hovořit ani o vynaložení finančních prostředků města na 

nepovedenou opravu. Ze stejné logiky – nelze se (ještě) jako občan cítit poškozen. Rada přesto 

dobře vnímá, i z mnoha dalších připomínek a signálů, jak citlivé téma renovace věžních hodin 

pro většinu občanů města představuje, a jak velká nespokojenost se stávajícím stavem panuje. 

Rada se samozřejmě zasadí o to, aby byl konečný výsledek renovace hodin (což se z pohledu 

veřejnosti týká především čitelnosti ciferníků) minimálně většinově přijatelný. 

* Usnesení: Rada ukládá starostovi města spojit se s dodavatelem renovace věžních hodin na 

kostele sv. Prokopa v Jablonci nad Jizerou, seznámit jej s námitkami rady a s námitkami 

jablonecké veřejnosti k provedení nově instalovaných ciferníků a požadovat korekci, která 

problém s čitelností ciferníků odstraní. 

- Projednala možnost podání žádosti o dotaci z programu  MMR ČR: 117D914 - Obnova 

obecního a krajského majetku po živelních pohromách v roce 2013. Jedná se konkrétně o 

zajištění dofinancování opravy a stabilizace mostu přes řeku Jizeru na Hradsku po jeho 

poškození povodněmi v červnu 2013. 

* Usnesení: Rada souhlasí se zpracováním a podáním žádosti města o dotaci z programu  MMR 

ČR: 117D914 - Obnova obecního a krajského majetku po živelních pohromách v roce 2013 

na dofinancování opravy a stabilizace mostu přes řeku Jizeru na Hradsku a pověřuje 

starostu města, aby v této věci učinil veškeré potřebné kroky. 
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- Projednala zápis ze zasedání komise zdravotní a sociální ze dne 16.12.2013. Komise předkládá 

návrh na rozdělení finančního příspěvku ve výši 130.000 Kč od spolku Freundeskreis Jablonec 

v partnerském Sulzbachu, který je určen pro děti (děti v početných rodinách, děti rodičů 

samoživitelů, děti se zdravotním postižením), a pro zdravotně postižené seniory. 

* Usnesení: Rada s návrhem komise zdravotní a sociální bez výhrad souhlasí. 

- Vzala na vědomí průběžnou informaci starosty města o nových událostech z období 2.12.2013 – 

16.12.2013 ve věci obhajoby, prosazení a přípravy výstavby nové městské ČOV s optimální 

technologií a kapacitou. 

 - Ztotožnila se s postupem místostarosty města při rozsáhlé reklamaci díla „Bezbariérový 

přístup do zdravotního střediska v Jablonci nad Jizerou“. Zařízení vykazuje spoustu vad a 

nedodělků, navíc ani nesplňuje základní parametry předepsané v zadávacích podmínkách. 

Město trvá na odstranění vad a nedodělků a na uvedení díla do souladu se zadávacími 

podmínkami. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Úplnost a správnost potvrzují:  Ing. Miroslav Kubát, v.r.   

             Václav Hájek, v.r.  


